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Geachte mevrouw Reemst,

De VVD raadsfractie van de gemeente Barneveld heeft op 2 oktober 2020 vragen gesteld 
op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad over de 
regeling Tegemoetkoming Verhuurders Sportaccommodaties (TVS-regeling). De vragen 
zijn voortgekomen uit de publicaties van de gemeente op social media, de website en 
een artikel in de Barneveldse Krant van 1 oktober. 

Graag beantwoorden wij uw vragen met deze brief. 

1. Waarom staat op de site van Rijksoverheid de einddatum van 14 
oktober voor het aanvragen?  

Dit is de datum tot wanneer verhuurders bij de Rijksoverheid de aanvraag kunnen 
indienen voor de tegemoetkoming. Met de berichten op de website, sociale media en in 
de krant hebben wij verhuurders opgeroepen om contact op te nemen met de gemeente 
Barneveld als zij behoefte hebben aan ondersteuning bij het doen van de aanvraag bij 
de Rijksoverheid. De voorbereiding voor het indienen van de aanvraag kost enige tijd. 
We hebben 4 oktober genoemd in de gemeentelijke berichtgeving, zodat er voldoende 
tijd is om verhuurders te ondersteunen in hun aanvraag. Zij hadden daar dan nog tot 14 
oktober de tijd voor. Overigens is er de afgelopen maanden op verschillende momenten 
ook direct contact geweest met  verhuurders (zie antwoord bij vraag 2). De extra 
berichten waren bedoeld om er zeker van te zijn dat we alle verhuurders hebben 
geattendeerd op de TVS-regeling.

2. Op de site van de Rijksoverheid staat als termijn voor indienen van 
de aanvraag tussen 15 september en 14 oktober. Wanneer was 
deze regeling bij de gemeente Barneveld bekend? 

Begin mei 2020 heeft de Rijksoverheid de eerste aankondiging gedaan met betrekking 
tot een steunpakket voor amateursportorganisaties. De Rijksoverheid communiceerde 
dat de regeling begin zomer gereed zou zijn. Vervolgens werd de regeling uitgesteld tot 
eind augustus. In werkelijkheid werd het 15 september. Pas bij de publicatie werd 
duidelijk dat particuliere verhuurders zelf de aanvraag kunnen indienen. Vanaf begin mei 
tot september heeft de gemeente Barneveld amateursportorganisaties drie brieven 
verstuurd met de informatie over het steunpakket die op dat moment beschikbaar was.



Blad 2 

3. Mocht deze regeling pas laat bij de gemeente Barneveld zijn 
doorgekomen, is het dan mogelijk te vragen om deze termijn te 
verlengen?  

Gezien de aanlooptijd begrijpen wij deze vraag. Vooraf hebben wij regelmatig 
gecommuniceerd over de komst van de regeling. In het contact met verhuurders heeft 
de gemeente tot nu toe geen signalen ontvangen die er op wijzen dat de verhuurders in 
tijdnood komen. Bovendien biedt de gemeente ondersteuning aan om te zorgen dat de 
verhuurders ook daadwerkelijk een goede aanvraag kunnen indienen. 

4. Mogen wij uit deze korte termijn waarin de subsidie moet worden 
aangevraagd concluderen dat de tegemoetkoming ook snel 
wordt toegekend en overgemaakt naar betrokken?

De toekenning en uitbetaling vindt uiterlijk 1 juli 2021 plaats. Vanzelfsprekend hopen wij 
dat er eerder bekend wordt gemaakt welk bedrag wordt toegekend. De 
amateursportorganisaties zijn met de brieven die wij hebben verstuurd op de hoogte 
gesteld dat toekenning en uitbetaling uiterlijk 1 juli 2021 plaatsvindt.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk
secretaris burgemeester


